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Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy a bizottság 5 tagja jelen van, így a bizottság határozatképes. Jegyzőkönyv 
hitelesítésére Szántó Veronika képviselő asszonyt kérném fel. Aki ezzel egyetért, az kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  1 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 49/2017. (IX. 19. ) 
határozata a jegyz őkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2017. szeptember 19-
én, kedden 8 óra 30 perckor tartandó ülés jegyzőkönyvének hitelesítőéül Szántó Veronika bizottsági 
tagot választja.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök:  A kiküldött napirendekkel kapcsolatosan módosító 
javaslatom lenne. A 2-es napirendi pontot az Őrbottyáni Segítőkéz Szociális Szolgálat szakmai 
programjának elfogadását javaslom kivenni napirendi pontok közül, mert nem kompetenciája a 
bizottságnak, ez a Humánügyi bizottságnak a feladatköre. Illetve a megjelent vendégekre tekintettel 
az 5-ös napirendi pontot a Közbiztonság és bűnmegelőzési koncepció 2016. évre vonatkozó 
értékelését javaslom első napirendi pontra áttenni. Aki egyet ért ezzel a módosítással és így elfogadja 
a napirendet, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő a 
napirendi pontokról, melyet a bizottság 5 igen szav azattal, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alább i határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 50/2017. (IX. 19. ) 
határozata a napirendi pontokról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2017. szeptember 19-
én, kedden 8 óra 30 perckor kezdődő ülés napirendi pontját az alábbiak szerint: 

Nyílt ülés keretében: 

1. Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepció 2016. évre vonatkozó értékelése 
2. Őrbottyáni Segítő Kéz Szociális Szolgálat létrehozása 
3. Őrbottyán Községi Sportegyesület névhasználati kérelme 
4. Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 5/2017. (III. 01.) 

önkormányzati rendelet módosítása 
5. Egyebek 

 

1. napirendi pont: Közbiztonsági és B űnmegel őzési Koncepció 2016. évre vonatkozó értékelése 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Szabó István alpolgármester úrnak átadnám a szót, 
hogy ismertesse a koncepciót. 

Szabó István alpolgármester: Köszönöm azoknak, aki elfogadták a meghívást és eljöttek. Vannak 
olyan problémák, melyek az összefogás, együttműködés területén láthatók. Alapvetően nem a 
szervezeteket érinti, hanem inkább a lakosságot. Látható az, hogy a közterület-felügyelet, rendőrség, 
polgárőrség együttműködnek. Látható az is, hogy a lakosság részéről igénylik és egyben támogatják a 
közbiztonság és a rend fenntartását. Vannak olyan feladataink például közlekedésbiztonsági 
problémák megoldása, amiben úgy gondolom, hogy változtatni kell ez leírásra is került az anyagban. 
A cserepkai kanyarnál is vannak problémák, de először az iskola előtti területtel kellene foglalkozni. 
Továbbra is azt kérem, hogy próbálják meg a szervezetvezetők valahogy a saját körükben 
népszerűsíteni ezt a dolgot, de a bűnmegelőzés az mindenkit érint. A polgárőrség megerősítése 
nagyon fontos lenne. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Szeretném megkérdezni a megjelent kedves 
vendégektől, hogy szeretnének-e hozzá szólni ehhez a koncepcióhoz? 

Könyvesi Csaba polgár őr: Én megpróbálok mindent megtenni, hogy a létszámunk növekedjen. Az 
embereknek nagyon kevés idejük van, a munkájukra koncentrálnak a jövedelem-bevétel miatt. 
Elsődleges a család aztán a munka és ha van szabadidejük akkor próbálnának jönni. Ebben az évben 
nőtt a létszámunk 1 fővel, de sajnos vannak egyesületi tagjaink, akik egészségügyi okokból kiléptek, 
sajnos van akit elvesztettünk, de nagyjából tartjuk ezt a 26-27 fős létszámot. 
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Szántó Vera bizottsági tag:  Nem lehet egy picit felgyorsítani a vizsgázást? Csak azért, mert, így 
hagyjunk elveszni embereket. 

Könyvesi Csaba polgár őr: Nekem nem jelezték, hogy ez probléma, de megoldható. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Rendőrség részéről van valamilyen kérdés? 

Molnár József Őrbottyáni rend őrőrs:  Nincs. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Egyház részéről van valamilyen kérdés? 

Bolyky Miklós  Őrbottyáni Római Katolikus Plébánia : Annyi hozzáfűzni valóm lenne, hogy azok a 
társadalmi változások, amiket az utóbbi 20-25 évben tapasztaltunk, azok hatással vannak minden 
településre köztük ránk is. A társadalom megváltozott. Ugye én 17 éve élek Őrbottyánban és mikor ide 
jöttem az emberek köszöntek egymásnak ma már nem. Valahol itt kezdődik a bűnmegelőzés. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Iskola igazgató-helyettes urat kérdezem, hogy 
szeretne hozzá szólni? 

Mayer Balázs iskola igazgatóhelyettes: Elolvastam az anyagot. Én nem vagyok őrbottyáni, de 
éppen ezért elég sok újdonság volt benne számomra, amit nem tudtam. Az iskola mindig is 
együttműködött Istvánnal, a szervezettel és ezek után is minden megkeresést örömmel fogadunk és 
együttműködünk. 

Szántó Vera bizottsági tag: Én is az iskolához szeretnék hozzászólni. Tudom, hogy ez most 
bűnmegelőzési koncepció és nem egy új iskolára való igény, de hogy ha véletlenül majd a 
döntéshozók kezébe kerül egyszer és elolvassák, hogy milyen jó iskolánk van, akkor érdekes lesz, 
hogy pályázunk egy új iskolára, tehát azért próbáljuk meg a dokumentumainkat azonos szintre hozni. 

Muzsay Márta 08 óra 59 perckor megérkezett a tanácsterembe. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Szülői Munkaközösségtől Feró Attila, szeretnél 
hozzászólni? 

Feró Attila SZMK:  Szülői Munkaközösség által lettem delegálva, az előéletemről annyit, hogy én az 
Észak-budai bűnügyi régiónak voltam a bűnügyi vezetője annak idején 2010-ig. Szerintem sokkal 
könnyebb megelőzni valamit, mint utána nyomozgatni. Nagyon sok olyan eset fordul elő, hogy 
tudatlanságból lesznek az emberek áldozatok vagy elkövetők. Egy alap mottó, hogy minden probléma 
abból adódik, hogy egy adott pillanatban rossz döntést hoz valaki. Jó döntést akkor lehet hozni, ha 
tudom, milyen következményei vannak a cselekedeteimnek. 7-8 osztálytól és felfele gimnáziumban 
tartottunk előadásokat, de később már az 5. osztályban is. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Gyermekmosoly óvodai alapítvány részéről? 

Diamantné Bodák Ildikó bizottsági tag:  A táblázatot megnéztem, bűncselekmények száma rémisztő 
volt. Másik, amit a Vera mondott, hogy nagyon frissíteni kellene a koncepciót. Még olyan kérdés 
vetődött fel bennem, hogy az óvodában a kicsik között is már 3 éves kortól megjelenik az agresszió, 
amit az óvónők minden féle módszerrel próbálnak kezelni és megtanítani a gyerekeket, hogy milyen 
problémát hogyan oldjanak meg. Sok esetben a gyerekek azt mondják, hogy anya és apa azt mondta 
otthon, hogy adjam vissza és védjem meg magam. A szocializáció, amiről sokan beszéltek már a 
családban kezdődik az óvodában folytatódik és utána az iskolában is. Tegnap a kezembe akadt egy 
szórólap, egy csapatról, akik a gyerekeket készítették fel, hogy hogyan védjék meg magukat. Ők 
nagyon szívesen eljönnek hozzánk előadást tartani. Fel fogom venni velük a kapcsolatot. Olvastam, 
hogy miből tevődik össze ez a nagy bűncselekményszám és nem tudom, ha a rendőrség többet lenne 
itt, akkor ez mennyiben segítené a városunkat, hogy a bűnözők ne kövessék el a 
bűncselekményüket? 

Molnár József Őrbottyáni rend őrőrs: 24 órában vagyunk szolgálatban, viszont tartozik hozzánk 6 
település, ahol ugyanúgy járőröznünk kell. Olyan soha nem lesz, hogy itt 24 órában lenne két 
járőrpáros viszont véleményem szerint az őrbottyáni bűncselekményszám nem magas. Azt is nézni 
kell, hogy mekkora településről van szó. 

Szántó Veronika bizottsági tag:  A gyorshajtás is elég nagy probléma és ugye 2016-ban 
megrendelésre került két sebességmérő tábla, ami 2017-ben meg is érkezett. Szeretném kérdezni, 
hogy ez miért nincs még kihelyezve és mikor lesz kihelyezve? 

Kmetty Károly polgármester: Október közepén lesz az üzembe helyezés.  
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Szántó Veronika bizottsági tag:  Drogfogyasztással személyesen én nem találkoztam az utcán. 
Minden évben megjelenik a Drogmentes Magyarországért alapítvány és István írta is, hogy felnőtt 
aktivitás nem volt jelentős. A szülők azért nem vesznek részt ebben szerintem, mert a háttérben a 
szcientológiai egyház van, amit én úgy gondolok, hogy legalább olyan veszélyes, mint a 
drogfogyasztás. Például ott volt a Zacher Gáboros előadás, ami teltházas volt. Olyan globális téma a 
drog, hogy nem szabadna vita tárgyává tenni azt, hogy ki tartja, mert akkor ez nem lenne ilyen 
megosztó.  

Benedek Éva bizottsági tag:  Tudtommal semmi adatot nem kaptak meg a gyerekekről, visszakeresni 
sem tudnak, szó nem esett az egyházról. Nagyon jó interaktív előadást tartottak neki, csak a drogról 
volt szó és semmilyen féle zaklatás nem volt utána. A gyerekek nagyon élvezték. 

Szabó István alpolgármester: Amit ez a fiatal ember elmondott a gyerekeknek azt én a szülőknek is 
javasolnám meghallgatni, hiszen az alap problémát fogták meg azzal, hogy mitől leszel bármilyen 
szertől függő és rávilágítottak arra, hogy ez miért alakul ki. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Valakinek van még kérdése? 

Benedek Éva bizottsági tag:  Az intézkedési tervet szeretném még kiegészíteni. A 2.2-es pont helyi 
társadalmi szerveztek inaktivitása. Itt ugye szó volt arról, hogy a civil szervezetekkel való 
kapcsolattartás nehézkes, illetve az információáramlás nem megfelelő. Én még mindig javasolnám 
azt, amit a múltkor is. Én híve vagyok a közvetlen kapcsolattartásnak, és a képviselők között 
felosztanánk a civil szervezeteket, hogy ki kit értesít vagy kivel tartja a kapcsolatot és ez folyamatos 
lenne. 

Szabó István alpolgármester:  Egyetértek ezzel, én is annak vagyok a híve, hogy személyesen 
megkeressük őket és ez miatt újra végig fogom járni az összes civil szervezetet, amit elkezdtem 2015-
ben. Amit az Ildikó mondott az aktualizálást a civil szerveztek részéről azt meg kell tennünk. 

Benedek Éva bizottsági tag: Szétosztanánk magunk közt, nem neked kellene végig kérdezned a 
civil szervezeteket. Én javaslom ide beírni, hogy a kidolgozásra kerülő képviselők által közvetlen 
kapcsolattartás a civil szervezetekkel. 2.3-as rongálások, vandalizmus megakadályozása. Az 1-es 
tevékenység volt az éjszakai világítás megoldása. Ez nem valósult meg. Tudunk ebben segíteni, előre 
lepni? 

Kmetty Károly polgármester: Ahol nincs kiépítve a közvilágítási hálózat ott előtte az Elművel meg 
kell terveztetni, ki kell építeni. A Gamesz intézi ezt a dolgot és úgy tudom, hogy idén 65 db lámpatest 
került kihelyezésre. 

Previák András Gamesz igazgató:  Több helyről érkezik bejelentés, hogy nincs kiépítve a hálózat. 
Ahol ki van építve ott a jogszabály szerint minden második oszlopon lámpatest van.  

Benedek Éva bizottsági tag: 2.4-es pályázati lehetőségek kihasználása. Szeretném beleírni, hogy 
külön pályázati referensünk van és minden pályázatot figyelünk és indulunk, amin tudunk. 2.6-os 
társadalmi kohézió erősítése szeretném, ha a honlapra kerüljön fel az önkéntes munka lehetősége.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Szerintem ez megtalálható a honlapon. 

Benedek Éva bizottsági tag: Szeretném jelezni, hogy az iskolában ottvan nekünk a sulizsaru ezt is 
szeretném bele írni, hogy működik. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Ez benne van. 

Benedek Éva bizottsági tag: 2.10-es idős emberek megszólítása. Jól tudom, hogy az idős emberek 
feltérképezése folyamatban van? 

Muzsay Márta családsegít ő: Igen. 

Benedek Éva bizottsági tag: 2.11-es közlekedésbiztonságának javítása, 4-es tevékenységi pont, 
tegyünk valamit azért, hogy az iskola elé a korlátozó táblák kikerüljenek. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: A határozati javaslattal kapcsolatosan szeretne 
valaki valamit kérdezni, mondani? Amennyiben nem, akkor, aki a határozati javaslattal egyetért, az 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Szántó Veronika bizottsági tag: A közmeghallgatáson az iskola környéki tábla problémára kaptunk 
egy ígéretet a rendőrségtől, hogy meg fog oldódni. 
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Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Akkor ezekkel a módosításokkal, aki a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja a határozati javaslatot kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 51/2017. (IX. 19. ) 
határozata Őrbottyán Város Közbiztonsági és b űnmegel őzési koncepciójának felülvizsgálatáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága Őrbottyán Város 
Önkormányzata Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepciójának 2016. évre vonatkozó értékelését e 
határozat melléklete szerint a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Köszönjük a meghívott vendégeknek a jelenlétet. 
Időközben érkezett egy kérés dr. Balog András Levente részéről, hogy a KSE névhasználati kérelmét, 
amennyiben lehetséges tárgyaljuk a következő napirendi pontként. Van-e ezzel kapcsolatosan 
kifogása valakinek, mert ha nincs, akkor előre vennénk. Egyetért-e ezzel mindenki. Úgy látom igen, 
úgyhogy akkor ez a napirendi pont következik. 

09 óra 30 perckor Bolyki Miklós, Feró Attila, Mayer Balázs, Diamantné Bodák Ildikó és Muzsay Márta 
elhagyták a tanácstermet. 

2. napirendi pont: Őrbottyán Községi Sportegyesület névhasználati kérel me 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök:  Átadnám Andrásnak a szót. 

Dr. Balog András Levente ügyvéd úr: Tisztelt Pénzügyi Bizottság, Polgármester úr, Jegyző asszony 
szeretném megköszönni a segítséget és tisztelettel megérem, hogy az ügyfelem névhasználati 
kérelmének helyt adni szíveskedjenek. Köszönöm szépen. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Kérdés van esetleg? Amennyiben nincs, akkor aki a 
határozati javaslattal egyetért, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 52/2017. (IX. 19. ) 
határozata az Őrbottyán Községi Sportegyesület névhasználati kérel méről  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottsága a határozati javaslatot, mely 
szerint:Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy az Őrbottyán 
Községi Sportegyesület új elnevezésében az Őrbottyán Közösségi Sportegyesület elnevezésben az 
„Őrbottyán” nevet használja és jogi személyként való működése során hivatalosan feltüntesse 
valamint arculati elemeinek részeként használja. Az engedély az Őrbottyán Közösségi Sportegyesület 
tevékenysége folytatásának időtartamára szól. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

09 óra 34 perckor dr. Balog András Levente elhagyta a tanácstermet.  

3. napirendi pont: Őrbottyáni Segít ő Kéz Szociális Szolgálat létrehozása 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök:  Megkérem aljegyző asszonyt, hogy egy pár 
mondatban foglalja össze miről van szó. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: A szociális alapellátások és a gyermekvédelmi alapellátásoknak külön 
intézményt hozna létre az önkormányzat. Őrbottyán, mint város település politikai célként tűzheti ki 
egy ilyen kvázi második járási központként. Ennek a működési feltételeihez szükségeltetnek a saját 
intézmények létrehozása. Az indokoltságát az adja még, hogy Vácduka település önkormányzata 
megkereste a képviselő-testületet azzal, hogy a szociális étkeztetés és a házi segítségnyújtás 
tekintetében szeretnének velünk ellátási szerződést kötni. Erről ők egy testületi határozatot is 
elfogadtak és megkezdtük velük az egyeztetéseket. Az ellátási szerződés a későbbiekben visszakerül 
a testület elé, de a képviselő-testületnek hasonló szándékot kellene kifejeznie arra, hogy ezt a 
szerződést meg tudjuk kötni. Rendelkezésre állási költséget az előzetes egyeztetések alapján nem 
szeretnénk, mert a települési kapcsolatok annál többet érnek és hogy jelenleg nincsen igénybe vevő a 
két szolgáltatásra Vácdukán.  
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A szakmai rész kidolgozását Mártival és a vácdukai jegyzőasszonnyal közösen fogjuk megvalósítani. 
A Vácdukai Polgármesteri Hivatalban hetente egyszer ügyfélfogadás lesz, ahol a vácdukai lakosok 
tájékoztatást kapnak erről a lehetőségről. Az előterjesztés az alapító okiratról is rendelkezik, Évi által 
korábban jelzett hibát, hiányosságot kérem az ügyrendi bizottságot, hogy javítsuk ki. Ugyanis hiányzik 
az alapító okiratból az idősek nappali ellátásának jogszabály megjelölése a 4.1-es pontban. Az 
alapítóokirat kerül benyújtásra a képviselő-testület döntését követően a Magyar Államkincstár felé 
azzal a megjelöléssel, hogy már most szükséges meghatározni, hogy ki lesz az intézmény leendő 
vezetője. A testület döntését követően benyújtásra kerül majd a Kormányhivatalhoz a működési 
engedély. Ennek az előkészítése is folyamatban van. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Köszönjük szépen. A határozati javaslattal 
kapcsolatosan szeretne valaki valamit kérdezni, mondani? Amennyiben nem, akkor, aki az első 
határozati javaslattal egyetért, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 53/2017. (IX. 19. ) 
határozata feladat-ellátási szerz ődés kötésér ől Vácduka Község Önkormányzatával 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottsága a határozati javaslatot, mely 
szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2018. január 1. napjával 
feladat-ellátási szerződést köt Vácduka Község Önkormányzatával a szociális igazgatásról és 
szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény szerinti házi segítségnyújtás és étkeztetés 
feladatainak ellátására. Felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen feladat-ellátási szerződés 
előkészítéséről és a képviselő-testület elé terjesztéséről. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Aki a 6.2-es határozati javaslattal egyetért, az 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 54/2017. (IX. 19. ) 
határozata az Őrbottyáni Segít ő Kéz Szociális Szolgálat alapításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottsága a határozati javaslatot, mely 
szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az önkormányzat szociális és 
gyermekvédelmi feladatainak hatékonyabb ellátása érdekében 2018. január 1. napjával megalapítja 
az Őrbottyáni Segítő Kéz Szociális Szolgálatot a határozat mellékletét képző 5/2017. számú alapító 
okirat szerint. Felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen a költségvetési szerv törzskönyvi 
nyilvántartásba vételéről, valamint a működési engedélyezési eljárás megindításáról. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Aki a 6.3-as határozati javaslattal egyetért, az 
kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5  igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkod ással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 55/2017. (IX. 19. ) 
határozata az Őrbottyáni Segít ő Kéz Szociális Szolgálat vezet őjéről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottsága a határozati javaslatot, mely 
szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrbottyáni Segítő Kéz 
Szociális Szolgálat vezetésére pályázatot ír ki a határozat mellékletét képző pályázati kiírás szerint. 
Felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen a költségvetési szerv vezetői pályázatának kiírásáról. 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete továbbá úgy határoz, hogy Muzsay Márta szakmai 
vezetőt 2018. január 1. napjától az Őrbottyáni Segítő Kéz Szociális Szolgálat vezetésével az 
intézményvezetői pályázat sikeres lebonyolításáig megbízza. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

4. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésé ről szóló 5/2017. (III. 
01.) önkormányzati rendelet módosítása 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Van-e kérdés a költségvetési rendelet 
módosításával kapcsolatosan? Amennyiben nincs, akkor, aki a rendelet módosítását a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke ha tározati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5  igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkod ással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Ügyrendi Bizottságának 56/2017. (IX. 19. ) 
határozata Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésé ről szóló 5/2017. (III. 01.) 
önkormányzati rendeletének módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottsága a rendelet tervezetet a 
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

5. napirendi pont: Egyebek 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke:  Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek 
még mondanivalója? Ha nincs akkor köszönöm a részvételt, az ülést bezárom. 

Mivel több napirendi pont nem volt, Csernákné Szobo szlai Szilvia megköszönte a jelenlétet és 
az ülést 9.40 órakor bezárta. 

 

 

 Csernákné Szoboszlai Szilvia Szántó Veronika  

 bizottsági elnök bizottsági tag, jegyzőkönyv hitelesítő  


